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Abstract (en)
[origin: US4214072A] A process for the manufacture of high molecular weight linear polyesters which are derived from dicarboxylic acids or their
ester-forming derivatives and from diols, by condensing polyester precondensates, having a relative viscosity of at least 1.05, at from 270 DEG
to 340 DEG C. under reduced pressure, the condensation being started at from 290 DEG to 340 DEG C. and the temperature being lowered as
the condensation progresses, the final temperature being at least 10 DEG C. above the melting point of the particular polyester produced, and an
apparatus for carrying out the process.

Abstract (de)
Verfahren zur Herstellung von hochmolekularen linearen Polyestern, die sich von Dicarbonsäuren oder deren esterbildenden Derivaten und Diolen
ableiten, durch Kondensation von Polyestervorkondensaten mit einer relativen Viskosität von mindestens 1,05 bei Temperaturen von 270 bis 340°
C unter vermindertem Druck, wobei man die Kondensation bei einer Temperatur von 290 bis 340° C beginnt und mit fortschreitender Kondensation
die Temperatur erniedrigt mit der Maßgabe, daß die Endtemperatur mindestens 10° C über dem Schmelzpunkt des jeweils hergestellten Polyesters
liegt, sowie eine für die Durchführung des Verfahrens geeignete Vorrichtung.
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